
       Protokół Nr 38/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 13 kwietnia  2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1130

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski w części
posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 30 kwietnia  2010 r. 
4.Ocena realizacji wykonania budŜetu gminy za 2009 rok 
    Opinia komisji 
5.Ocena funkcjonowania bibliotek , świetlic wiejskich , placówek upowszechniania 
    kultury  oraz kultury fizycznej 
    Stanowisko komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  37/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXXVII/300/10   w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 
  2009- członkowie  komisji na sesji podczas głosowania wypowiedzą się odnośnie  tego  
  projektu uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XXXVII/301/10 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy 
  Miejscowości Poczernin „   gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – poinformował o niewielkich błędach pisarskich w planie odnowy i aktualizacji
danych demograficznych . Błędy  zostały   nansione w projektach uchwał radnych , a dotyczyły
dat  relizacji niektórych zadań . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowła pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XXXVII/302/10  w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia
„ Planu odnowy Miejscowości  Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński – komisja projekt 
   uchwały zaopiniowała pozytywnie, 
- projekt uchwały Nr XXXVII/303/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany 
   wydatków na programy realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,   
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 niepodlegających zwrotowi  środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
 ( EFTA)  oraz innych środków pochodzących    ze źródeł zagranicznych niepodlegających 
 zwrotowi  
Uzasadnienie do tego projektu uchwały  przedstawiła skarbnik gminy .
Członkowie komisji uwag nie wnieśli do w/w projektu uchwały  i pozytywnie   zaopiniowali .
Ad.4
Przewodnicząca komisji biorąc pod uwagę fakt  ,iŜ radni duŜo wcześniej otrzymali sprawozdanie z
wykonania budŜetu gminy za  2009 rok poprosiła o pytania , uwagi bądź wątpliwości .
Rozpoczynając  dyskusję  przewodnicząca  zwróciła  uwagę  na  to,  iŜ  nie  zostały  w  całości
wykorzystane środki przeznaczone na drogi  publiczne gminne, biorąc pod uwagę  zły stan tych
dróg.  Skarbnik  Gminy m.in.  wyjaśniła  ,  iŜ  nie  zostały wykonane wszystkie  remonty i  dlatego
zostały środki .
Radny Adam Kochaniec powiedział  ,Ŝe gmina Stargard jest gminą typowo rolniczą , a w strukturze
dochodów na pierwszym miejscu znajdują się dochody z tytułu  podatku od nieruchomości , a nie
rolnego .
Radna  Kornet  poprosiła  o  wyjaśnienie  wykonania   takich  pozycji  ,  gdzie  jest  bardzo  duŜo
wykonanie i tak np. 1877,74 % w – zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół .
Wyjaśnień udzieliła skarbnik gminy .
Z  kolej  radny Kochaniec  zwrócił   uwagę  na  to  ,Ŝe nie  zostały wykorzystane środki  z  dotacji
planowanych na zadania  z  zakresu  opieki  społecznej  ,  głównie  ze  świadczeń  rodzinnych  jako
zadanie zlecone . Według wyjaśnień skarbnik gminy  nie zostały  wykorzystane poniewaŜ brak było
podstawy do dokonania wydatków na poszczególne zadania i są to środki , które podlegają ścisłym
przepisom i kiedy nie zostaną wykorzystane trzeba je zwrócić .
Dyskutowano na temat niewykorzystanych środków przeznaczonych  na stypendia dla uczniów ,
gdzie zostały wydane decyzje o przyznaniu  stypendium ,  a nie zostały zrealizowane poniewaŜ
rodzice nie dostarczyli faktur.
Po  rozpatrzeniu  dyskusji  nad  sprawozdaniem  przewodnicząca  komisji  podała  przyjętą  opinię
komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty   po  rozpatrzeniu  sprawozdania  rocznego  z
wykonania budŜetu gminy za 2009 rok , pozytywnie zaopiniowała jego  wykonanie . 
Ad.5
Przewodnicząca komisji omówiła informację na temat funkcjonowania bibliotek , świetlic wiejskich
i informację z działalności sportu .
W trakcie  dyskusji  radna Renata  Kornet  zwróciła  uwagę  ,  na  tablice  informacyjne  z  napisem
„Biblioteka  Publiczno -Szkolna „ ,iŜ napis ten powinien być  rozdzielony .
Dyskutowano równieŜ  nad sprawą dotyczącą zatrudnienia opiekuna w świetlicach wiejskich , skoro
tyle  środków  wydano  na  ich  wybudowanie,  czy  na  remonty.  Świetlice  powinny  słuŜyć
mieszkańcom i być otwarte .
Komisja jednogłośnie przyjęła następujące stanowisko , a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  po  przeanalizowaniu    informacji  dotyczącej
funkcjonowania bibliotek , świetlic wiejskich i  informacji   z działalności sportu – przyjęła
informacje . 
Informacje stanowią załącznik do protokołu . 
Ad.6
Radna Renata Kornet poruszyła następujące sprawy , a mianowicie:
- oczyszczenie rowu koło świetlicy bo stoi woda ,
- pod wiaduktem przy autostradzie utworzyło się wysypisko śmieci i jest duŜa liczba 
   worków plastikowych ,
Radny Bogdan  Grabski  zwrócił  uwagę  na  to  ,iŜ  rada podjęła  uchwałę  przyjmującą  regulamin
czystości z zapisem wywozu nieczystości co najmniej 1 raz w miesiącu  , a śmieci produkujemy
wszyscy i gdzieś muszą być wywiezione . 
Radny Klim – zaznaczył ,Ŝe był dwukrotny wywóz nieczystości i był spokój ze śmiećmi , nie było 
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tyle dzikich wysypisk .
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe w niektórych gminach próbuje się  wprowadzić  tzw.  podatek
śmieciowy ,  gdzie  będzie  gmina płaciła  za wywóz nieczystości  ,  zawrze umowy i  opodatkuje
mieszkańców  .
Przewodnicząca  komisji  poinformowała  o  konieczności  naprawy  drogi  powiatowej  Kunowo-
Koszewo oraz drogi do Koszewka .
Radna Renata Kornet poruszyła temat związany z wyciekiem nieczystości z posesji w której mieści
się „ Dom Samotnej Matki „ w Poczerninie z prośbą o sprawdzenie tej sprawy przez gminę.
Radny Bogdan Grabski poruszył następujące tematy dotyczące naprawy dróg tj .
– droga do Barzkowic ,
– droga  gminna w kierunku Czarnkowa, 
– droga wiązowa do Wiechowa .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks – powiedział ,Ŝe w roku ubiegłym zgłaszał  naprawę
gniazda bocianiego w Poczerninie i na dzień dzisiejszy praktycznie nic nie zrobiono i gniazdo moŜe
spaść .
Radny Roman Klim poruszył następujące sprawy dotyczące Klępina , a mianowicie : 
- zgłosić  do Urzędu Miasta wyczyszczenie pobocza drogi tzw „ betonówki „ w części naleŜącej
administracyjnie do miasta ,
- naprawić syrenę alarmową  ,
- LOGO na stronie internetowej dotyczące  miejscowości Klępino , czy musi być  akceptowane
przez gminę .
Ad.7 
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  podziękowała
wszystkim za udział  i zamknęła posiedzenie Komisji .
 

Protokołowała :                                                                                 Przewodnicząca Komisji 
Zofia Stoczkowska                                                                            ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                           Data podpisania :
2010.04.13                                                                                         2010........................... 


